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نگاه

رئیس جدید بسکتبال چه باید بکند؟

عنایت آتشی
کارشناس بسکتبال

خوشبختانه انتخابات بســکتبال به بهترین 
شکل برگزار شد و ساز و کاری که مسئولان برای 
آن در نظر گرفته بودند همان چیزی بود که انتظار 
می رفت. شــخصا از انتخاب رامین طباطبایی به 
 عنوان رئیس فدراسیون بسکتبال راضی هستم 
چون او فردی از خانواده بسکتبال است و می تواند 
کمک شایانی به این رشته کند. طباطبایی با توجه 
به شناختی که از بسکتبال دارد، چالش های این 
رشــته را درک می کند و به خوبــی می داند که 
درگیر چه مسئولیت بزرگ و مهمی شده است. 
فدراسیون در حال  حاضر به ساختار و تشکیلات 
نیاز دارد و باید به پیشرفت و توسعه برسد. تا وقتی 
که فدراسیون شرایط مناســبی نداشته باشد، 
نمی توانیم از تیم ملی و باشــگاه ها انتظار ویژه ای 
داشته باشیم. باید فدراسیون به بهترین نحو اداره 
شود تا تأثیر ساختار مناسب آن را در تیم ها ببینیم. 
زمانی که من ســرمربی تیم ملی نوجوانان بودم، 
طباطبایی یکــی از بازیکنانی بود که به تیم ملی 
دعوت شــد. او به دلیل آسیب دیدگی نتوانست 
به حضور در اردوی تیم ملی ادامه دهد و چون در 
اصفهان دانشجوی رشته پزشکی بود به آن شهر 
برگشت. رئیس فعلی فدراسیون بسکتبال در زمان 
مدیریت مشــحون در فدراسیون حضور داشت 
و سابقه مدیریتی در این رشــته را دارد بنابراین 
به این نتیجه می رسیم که طباطبایی از دانش و 
شناخت لازم برای مدیریت در بسکتبال برخوردار 
است. یکی دیگر از نقاط قوت طباطبایی این است 
که او مدیرکل بخش توســعه ورزش قهرمانی و 
استعدادیابی وزارت ورزش است. یکی از مهمترین 
مسائل در حال  حاضر برای بسکتبال استعدادیابی 
و پرورش نسل جدید است که طباطبایی می تواند 
در این زمینه موفق باشــد چون سابقه مدیریت 
در این بخش را دارد. این رشته باید مثل گذشته 
چهره های موفق و طلایی را پــرورش دهد تا نام 
بسکتبال ایران را در دنیا مطرح کند. ضمن این که 
رئیس جدید فدراسیون باید لیگ بسکتبال را هم 
توسعه دهد و اسپانســرها را وارد این لیگ کند؛ 
چون مســائل اقتصادی در حال  حاضر می تواند 
کمک زیادی به این رشــته داشته باشد. در حال 
حاضر با ورود کشورهایی مثل استرالیا و نیوزیلند 
به بسکتبال آسیا کار تیم ملی ایران خیلی سخت 
شده و رئیس جدید باید با علم به این موضوع در راه 
توسعه این رشته بکوشد که فکر می کنم روزهای 

خوبی در این رشته خواهد بود.

ورزش جهان

اعتراف بــن همام به دریافت رشــوه 
از ژرمن ها|  محمــد بن همام، رئیس ســابق 
کنفدراسیون فوتبال آســیا که به خاطر رشوه و 
پولشویی از ســمت خود خلع شد،  اخیرا اعتراف 
کرده بعد از اعطــای جام جهانی 2006 به آلمان 
6.7 میلیون یورو پول به حساب او واریز شده است. 
بن همام در این باره به شــبکه ZDF آلمان گفته 
است: »وقتی میزبانی جام جهانی 2006 به آلمان 
داده شد 6.7 میلیون یورو به حســاب من واریز 
شد. می خواستم بدانم که چرا باید چنین مبلغی 
به حساب من واریز شــود. این  در حالی است که 
آلمان بدون هیچ گونه تقلبی میزبانی را به دست 

آورده بود.«
لوازم گرمایشی بین تماشاگران  توزیع 
افتتاحیه المپیک زمســتانی| مســئولان 
برگزاری المپیک زمســتانی 2018 پیش بینی 
کرده اند که دمای هوا در زمان برگزاری مراســم 
افتتاحیه المپیک زمســتانی 2018، منفی 14 
درجه باشد. بنابراین برای جلوگیری از سرمازدگی 
تماشاگران به آنها پتو، پد گرم کننده و بارانی داده 
می شود. پیش بینی می شود مراسم افتتاحیه با 
حضور 25هزار تماشــاگر برگزار شود. همچنین 
طبق برنامه ریزی ها تصمیم گرفته شــده برای 
جلوگیری از وزش باد در ورزشگاه دیوارهایی دور 

تا دور استادیوم کار گذاشته شود.
باشــگاه اسپارتاک مســکو متهم به 
نژادپرســتی شد| حســاب توییتر باشگاه 
 اسپارتاک مســکو ویدیویی منتشر کرد که در 
آن ســه بازیکن سیاه پوســت برزیلی در حال 
تمرین هســتند. در پایین این ویدیو نوشــته 
شــده اســت: نگاه کنید چگونه شــکلات ها 
در آفتاب آب می شــوند. در کنــار این جمله 
ایموجی هــای خنده و شــکلات گذاشــته 
شــده اند. این اتفاق با واکنش ســازمان های 
ضدنژادپرســتی در اروپــا همراه شــد و آنها 
خواهان برخــورد یوفا و فدراســیون فوتبال 
روسیه با این توهین آشکار شده اند. گروه های 
نژادپرستی معتقدند با توجه به این که روسیه 
میزبان جام جهانی است نباید چنین اتفاقاتی 

در فوتبال این کشور رخ بدهد.
مراکــش، تنها رقیب آمریــکا برای 
میزبانی جام جهانی 2026| حافظ العالمی، 
وزیر صنعت مراکش رســما از جانب پادشاه 
محمد ششم درخواســت میزبانی جام جهانی 
2026 را به فیفا داده است. مراکش تنها رقیب 
جدی پیشــنهاد مشــترک آمریکا، مکزیک 
و کانادا برای میزبانی این مســابقات اســت. 
مراکش در ابتدا می خواســت اسپانیا را هم در 
درخواســت خود دخیل کند اما فیفا مخالف 
برگزاری مســابقات در دو قاره مختلف است 
که همین مسأله باعث منتفی شدن این قضیه 

شد.

شــهروند| امروز آکادمی ملی المپیک میزبان 
مهمترین انتخابات ورزشی است؛ جایی که قرار است 
سکاندار کمیته ملی المپیک و اعضای هیأت رئیسه 
این کمیته برای 4 سال آینده مشخص شوند. 29نفر 
که اکثر آنها روســای فدراسیون ها هستند، امروز به 
امید گرفتن رأی از مجمع پای به انتخابات می گذارند 

و در پایان تکلیف 11 کرسی مشخص خواهد شد. 
تحویل کلید اتاق ریاست به صالحی امیری

کیومرث  هاشمی که 30 دی ماه  سال 92 توانست 
با رأی مجمع کمیته ملی المپیک برای 4 سال ریاست 
این کمیته را برعهده بگیرد، برای دوره جدید طبق آن 
چیزی که خودش اعلام کرد، صلاح ندید در انتخابات 
شرکت کند. او امروز رسما به کار خود در کمیته ملی 
المپیک پایان می دهد و کلید اتاق ریاست را تحویل 
سیدرضا صالحی امیری خواهد داد. با این که به جز 
صالحی امیری، محمود خسروی وفا نیز برای ریاست 
کمیته کاندیدا شــده اما او اعلام کرده امروز انصراف 
می دهد تا سرپرست سابق وزارت ورزش در انتخابات 
تک نفره به راحتی پیروز شود. از چند ماه قبل بحث 
حضور صالحی امیری به عنوان گزینــه دولت برای 
حضور در رأس کمیته ملی المپیک مطرح شده بود و 

به همین دلیل گزینه های دیگر به حضور در انتخابات 
ریاست رغبتی نشان ندادند.

رقابت 5 ضلعی برای دبیرکلی
بعد از ریاســت دبیرکلی کمیته ملی المپیک از 
اهمیت بالایی برخوردار اســت. این کرسی به دلیل 
حضور در مجامع بین المللی هرکســی را وسوسه 
می کند تا برای رســیدن به آن تلاش کند. روسای 
فدراسیون های وزنه برداری، ووشــو، کاراته و جودو 
در کنار دبیرکل فعلی کمیته برای جلب نظر اعضای 
مجمع در هفته های اخیر فعالیت های زیادی انجام 
دادند. بــا این حال انتخابات ایــن بخش که یکی از 
شرایط آن تسلط به زبان انگلیسی بود و حتی آزمونی 
هم از 5 کاندیدا گرفته شــد، غیرقابل پیش بینی به 
نظر می آید. باید دید شــهنازی بــار دیگر می تواند 
رأی اعتماد مجمع 60نفره را بگیرد یا یکی از روسای 

فدراسیون ها این مسئولیت را برعهده خواهد گرفت.
تلاش برای 2 کرسی نایب رئیسی

در 4 ســال اخیر، علیرضا دبیر و رباب شــهریان 
به عنوان 2 نایب رئیس کمیته ملی المپیک فعالیت 
می کردند. دبیر تصمیم گرفــت در این دوره حضور 
پیدا نکند اما شــهریان برای تمدیــد حضورش در 

این کرســی تلاش می کند. علی مــرادی )رئیس 
فدراســیون وزنه برداری(، غلامرضا نوروزی )رئیس 
فدراسیون پزشکی ورزشی(، حسین بابویی )رئیس 
فدراســیون ورزش هــای دانش آمــوزی(،  طاهره 
طاهریان )خبره ورزشــی( فضل الله باقرزاده )رئیس 
فدراسیون شمشیربازی(،  هاشم اسکندری )رئیس 
فدراسیون بیلیارد(،  هادی ساعی )نماینده کمیسیون 
ورزشکاران(، رباب شهریان )نایب رئیس فعلی کمیته 
ملی المپیک(، محمود خسروی وفا )رئیس کمیته 
ملی پارالمپیک( و مجید شایسته )رئیس فدراسیون 
تنیس( 10کاندیدایی هســتند که برای کســب 2 
کرسی نایب رئیســی تلاش می کنند. شغل نبودن 
نایب رئیسی در کمیته المپیک باعث جذابیت بیشتر 

این کرسی برای اعضای مجمع شده است.
استقبال کم از خزانه داری

4نفــر برای تصدی پســت خزانــه داری کمیته 
المپیک نام نویسی کردند تا بعد از ریاست این سمت 
کم طرفدارترین در انتخابات پیش رو باشــد.  هادی 
ســاعی هم با اعلام این که حوصله چک امضاکردن 
ندارد، از انتخابات انصراف داد تا رقابت برای تصدی 
خزانه داری بین 3نفر باقی بمانــد؛ مهدی علی نژاد 

)رئیس فدراســیون ووشــو(، میترا نــوری )خبره 
ورزشی( و کیکاوس ســعیدی )رئیس فدراسیون 
گلف(. خزانه داری که از نظر اجرایی و رسانه ای خیلی 
موردپسند ورزشی ها نیست، شغل محسوب می شود 
و به همین دلیل کمی دردسرساز است. باید دید از 
بین 3 کاندیدا کدام یک بخش مالی کمیته را برعهده 

می گیرد. 
رقابت 16 رئیس برای 6 کرسی

عضویت در هیأت اجرایی کمیته ملی المپیک 
طرفداران زیادی دارد. روســای فدراسیون های 
شــنا، انجمن های ورزشــی، تنیــس، والیبال، 
سوارکاری، کاراته، ژیمناســتیک، شمشیربازی، 
فوتبــال، جودو، ســه گانه، اســکی، دوومیدانی، 
هندبال، دوچرخه سواری و تیراندازی برای رقابت 
در انتخابات هیــأت اجرایی ثبت نام کردند. از بین 
این 16 رئیس فدراسیون 6نفر به عضویت هیأت 
اجرایی درمی آیند. جالب این که نســبت به دوره 
قبلی خادم، پولادگر، مشــحون و کفاشیان برای 
ادامه فعالیــت در هیأت اجرایی علاقه ای نشــان 

ندادند. 
تلاش برای برگزاری انتخابات سالم

بــا این که به نحــوه ورود کاندیداهــا و آیین نامه 
انتخاباتی کمیته ملی المپیک انتقــادات زیادی در 
ماه های اخیر وارد شــد و مهمترین آن هم انتخاب 
صالحی امیــری به عنوان کارشــناس خبــره بود؛ 
مسئولان تلاش می کنند مجمع انتخاباتی امروز در 
سلامت کامل برگزار شود. یک گام برای جلوگیری 
از تخلفات تعهدنامه ای است که کمیته ملی المپیک 
از کاندیداهای 3 پست گرفته است. نفراتی که برای 
ریاست، دبیرکلی و خزانه داری کاندیدا شدند، تعهد 
دادند درصورت گرفتن رأی اعتماد مجمع از سمت 
دیگری که دارند، اســتعفا دهند. این اتفاق با تأکید 
سازمان بازرسی و برای جلوگیری از وجود دوشغله ها 
در ورزش رخ داده است. البته پست های نایب رئیسی 
و هیأت اجرایی شغل محسوب نمی شوند و روسای 
فدراسیون ها هم مشکلی برای ماندن در سمت خود 
درصورت گرفتــن آرای لازم در مجمع کمیته ملی 
المپیک ندارند، به جز حوزه ریاست که تقریبا تکلیف 
آن مشخص شده، در سایر پست ها که مجموعا 10 
کرسی محسوب می شــود، چیزی قابل پیش بینی 
نیســت. به  هرحال باید امیدوار بود ترکیب جدید 
هیأت رئیسه کمیته ملی المپیک نفراتی باشند که 
بتوانند در بازی های آسیایی 2018 و المپیک 2020 
با برنامه ریزی مناسب باعث بهبود وضع کاروان ایران 

شوند.

شــهروند| اعزام های غیرقانونی در رشــته 
بدنســازی یکی از معضلات اصلی فدراســیون 
بدنسازی و پرورش  اندام است. برخی از بانوانی که 
در این رشته فعالیت می کنند با حضور غیرقانونی 
خود در مســابقات خارج از کشــور دردسرساز 
می شــوند و با وجود این که فدراســیون بارها در 
این باره هشدار داده، اما این اقدامات همچنان ادامه 

دارد.
اعزام غیرقانونی بانوان و کلاهبرداری از آنها

حدود 6ماه پیش بود که خبری درباره تشکیل 
تیم ملی پاورلیفتینگ بانوان مطرح شــد. همان 
موقع رئیس فدراسیون اعلام کرد تیمی به عنوان 
»تیم ملی زنان پاورلیفتینگ« وجود ندارد و آنچه 
در فضای مجازی تحت این نام مطرح است، جعلی 
و ساختگی است. این تیم حتی اعزام هایی هم به 

خارج از کشور داشته که بدون اطلاع فدراسیون 
بوده، به همین دلیل حراست فدراسیون بدنسازی 
و پرورش اندام تشــکیل این تیــم را غیرقانونی 
اعلام کرد و حتی ماجرا به حراست وزارت ورزش 
و جوانان هم اطلاع داده شــد. تشــکیل چنین 
تیم هایی و اعزام ورزشــکاران زن بدنساز به خارج 
از کشور علاوه بر این که با رعایت نشدن شئونات 
اســلامی همراه بود، باعث می شــد کسانی که 
اقدام به اعزام این ورزشــکاران می کنند، دست به 
کلاهبرداری های بزرگی بزننــد. به همین دلیل 
فدراسیون رسما وارد ماجرا شد تا جلوی اعزام های 

بانوان به مسابقات بین المللی که خارج از چارچوب 
فدراسیون انجام می شد را بگیرد. با این حال، هنوز 
اخباری درباره این اعزام ها به گوش می رســد که 

دردسر بزرگی برای فدراسیون شده است.
واکنش رئیس فدراسیون

ناصر پورعلی فرد، رئیس فدراسیون بدنسازی و 
پرورش  اندام، می گوید اعزام ها بدون مجوز شورای 
برون مرزی غیرقانونی اســت: »تمــام اعزام های 
ورزشکاران رشته های بدنســازی و پرورش  اندام 
چه در بخش آقایان و چــه در بخش بانوان باید از 
راه قانونی و شورای برون مرزی باشد و هر اعزامی 

بدون مجوز شورای برون مرزی از نظر فدراسیون 
غیرقانونی است و اعتباری ندارد. در واقع اعزام های 
بدون مجوز شــورای برون مــرزی یک حرکت 
توریستی محسوب می شــود و مدال های کسب 
شــده نیز از نظر فدراســیون غیرقانونی است و 
اعتباری ندارد و کسانی که گول افراد کلاهبردار را 
می خورند نباید فکر کنند با کسب مدال در چنین 
مسابقاتی برای ایران افتخارآفرین شده اند.« این 
برای نخستین بار نیست که فدراسیون اعزام های 
غیرقانونی را بی اعتبار دانســته، اما کماکان این 
اتفاقــات تکرار می شــود. حضور در مســابقات 
برون مرزی بدون رعایت شئونات اسلامی و نداشتن 
پوشش مناسب برای فدراسیون دردسرساز است و 
باید دید درنهایت جلوی این اعزام ها گرفته می شود 

یا نه.

پورعلی فرد: فریب کلاهبرداران را نخورید!
اعزام های غیرقانونی، مشکل اصلی پرورش اندام

کیوسک

فوتبال از نگاه آریگو

روزنامه »گاتزتا دلو اســپورت« مصاحبه ای با 
آریگو ساچی سرمربی ســابق میلان و تیم ملی 
ایتالیا انجام داد و درباره موضوعات روز فوتبال این 
کشور صحبت کرد. او نقل و انتقالات تیم های برتر 

ایتالیارا تحلیل کرده است.

غیر قابل توضیح

شکست رئال مادرید مقابل ویارئال سوژه اکثر 
روزنامه های اســپانیایی اســت. »مارکا« با تیتر 
تند »غیرقابل توضیح« به استقبال ناکامی های 
کهکشــانی ها رفته و به انتقــاد از عملکرد تیم 

پرداخت.

شایعه روز

منصوریان سپاهانی می شود؟
برکناری  از  بعــد 
ســابق  ســرمربی 
پایتخت،  آبی هــای 
خبری از او در رسانه ها 
منتشر نشــده بود. با 
این حال، در یکی، دو 
روز اخیر نام علیرضا 

منصوریان به همراه خبری عجیب در رسانه ها 
مطرح شده است. نتایج ضعیف سپاهان با زلاتکو 
کرانچار که باعث شده این تیم در رده دوازدهم 
جدول قرار بگیرد باز هم شایعات زیادی را درباره 
برکناری این سرمربی کروات مطرح کرده است. 
این بار بحث حضور علیرضا منصوریان در این تیم 
به میان آمده و شنیده می شود مدیران این باشگاه 
مذاکراتی با او داشته اند. این خبر قبل از برکناری 
منصوریان از استقلال هم شنیده می شد، اما این 
اتفاق رخ نداد و اکنون درحالی که ســپاهان در 
نیم فصل دوم لیگ هفدهم یک برد، 2 تســاوی 
و یک باخت کســب کرده باز هم اخباری درباره 
برکناری کرانچار به گوش می رسد. شکست در 
دربی هم باعث افزایش نارضایتی هواداران و حتی 
برخی از مسئولان باشگاه و هیأت مدیره شده، اما 
آنها هنوز در مورد برکناری کرانچار به جمع بندی 
نهایی نرســیده اند. با وجود این، هنوز مسئولان 
سپاهان مذاکره با منصوریان را تأیید نکرده اند، اما 
بعید به نظر می رسد در صورت برکناری کرانچار، 
این باشگاه به دنبال جذب مربی خارجی برود و به 
همین دلیل حضور سرمربی سابق استقلال روی 
نیمکت طلایی پوشــان نمی تواند اتفاقی دور از 

انتظار باشد.

آن سوی مرز

برنامه ویژه کی روش برای لژیونرها
درحالی که ســرمربی تیم ملی فوتبال برای 
آماده ســازی بازیکنان ملی پوش داخل کشور 
اردوهای هفتگی بعــد از پایان بازی های لیگ را 
درنظر گرفته، به صــورت مرتب وضع بازیکنان 
لژیونر را بررســی می کند. کی روش به صورت 
مداوم با سرمربیان تیم هایی که بازیکنان ایرانی 
را در اختیار دارند، درحال رایزنی اســت تا برای 
حضور لژیونرها در اردوی اردیبهشت ماه تیم ملی 
برنامه ریزی کند. ســرمربی تیم ملی می خواهد 
لژیونرها بعد از پایان بازی های باشــگاهی خود 
به اردوی تیم ملی بیایند. تیم ملی در لیگ های 
هلند، بلژیک، یونان، ســوئد، پرتغال، روسیه و 
قطر لژیونرهایی دارد کــه زمان پایان هرکدام از 
این لیگ ها متفاوت است و کی روش می خواهد 
لژیونرها بعد از ریــکاوری کوتاه مدت به اردوی 

تیم ملی در اردیبهشت ملحق شوند.

نارضایتی باشگاه قطری از طیبی
باشــگاه القطر از عملکرد مدافع ایرانی خود 
راضی نیست و به دنبال پیداکردن جانشین برای 
اوست. محمد طیبی که در ابتدای  سال جاری به 
پارس جنوبی پیوسته بود، با وجود این که با این 
باشگاه قرارداد داشــت اما به یک  باره سر از لیگ 
ستارگان قطر درآورد و با باشــگاه قطر قرارداد 
رسمی بســت. ظاهرا طیبی نتوانسته انتظارات 
سرمربی باشگاه قطر را برآورده کند و این باشگاه 
به دنبــال مذاکره با لوئیــس خیمنس بازیکن 

شیلیایی است تا او را جایگزین طیبی کند.
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عکس نوشت

توضیح دنیزلی درباره پیشنهاد تراکتور
مصطفی دنیزلی، سرمربی نامدار ترکیه ای بعد از مسائلی که پیرامون حضورش در تراکتورسازی مطرح 
شد، در برنامه ورزشــی تلویزیون تی آر تی ترکیه در این باره به اظهار نظر پرداخت. دنیزلی گفت: »هفته 
گذشته مذاکرات با حضور علی گل تکین )دستیار دنیزلی در پاس( انجام شد. مذاکرات ما خوب پیش رفته 

اما هنوز چیزی قطعی نیست. مدیرعامل باشگاه، آجورلو دوستم است که قبلا در پاس با هم کار کرده ایم.

نوستالژی

سپیدرود در دوران اوج 
سپیدرود رشــت که امسال برای نخســتین بار در تاریخ لیگ برتر در این مسابقات حضور دارد، تیمی 
ریشه دار و قدیمی است که بازیکنان زیادی را به فوتبال ایران معرفی کرده است. عکس بالا سپیدرود در  سال 
1369 را به تصویر می کشد که بازیکنانی نظیر مطلبی، منصوری، خوالی، یعقوب زاده، طاهری،  هاشمی، 

ناصح، رخ چکا، حسین پور، براری و محمدی را در ترکیب خود داشت.

شــهروند| سوشــا مکانی بعد از دو 
 ســال دوری از فوتبال ایران برگشــته 
و می خواهــد شــانس خــود را بــرای 
ملی پوش بــودن امتحــان کنــد. 
سوشا یکی از حاشیه ساز ترین 
فوتبالیســت های ایــران در 
ســال های اخیر بوده که به 
دلیل اشتباهاتش تاوان های 
زیادی را پس داده اما حالا 
می گوید به دنبال جبران 
گذشــته اســت؛ بدون 

شوآف و ادا درآوردن.
روزهای سختی را 

گذراندم
ســابق  دروازه بــان 
کــه  پرســپولیس 
روزهای بدی را در این 
تیم پشت  سر گذاشته 
است، با پیشــنهاد فراز 

کمالوند به نفت آبادان رفت. او در دیدار نفت مقابل پارس  جنوبی 
بعد از دو  سال در لیگ برتر ایران درون دروازه قرار گرفت. مکانی 
درباره این اتفــاق می گوید: »فکر می کنم شــروع خوبی در لیگ 
داشتم. از همه مهمتر این که هواداران صنعت نفت واقعا مرا شوکه 
کردند و برایم سنگ تمام گذاشتند من از همه اتفاقات خوب و بد 
فوتبالم درس گرفته ام و تجربیاتــم را در اختیار نفت می گذارم.« 
سوشا درباره 2  سال گذشــته می گوید: »روزهای سختی داشتم. 
برخی فکر می کردنــد با قربانی کــردن من فوتبــال ایران پاک 
می شود. آنها می خواســتند من رو به نابودی بروم و درس عبرت 
شوم اما من تهدید را به فرصت تبدیل کردم. حالا مهمترین هدفم 
بازی برای تیم ملی است و جز خودم کسی نمی تواند آینده من را 

رقم بزند.«
جلوی دوربین خودم را به معصومیت نمی زنم

سوشــا بدون این که کد خاصی بدهد از افــرادی می گوید که 
جلــوی دوربین شــوی مظلومیت و معصومیت بــازی می کنند: 

»امثال من در زندگی شــخصی و فضای مجازی شخصیت واقعی 
خودشان را به نمایش می گذارند. من فیلم بازی نمی کنم، جلوی 
دوربین تلویزیون ســریعا سر به ســجده نمی گذارم و خودم را به 
معصومیت و مظلومیت نمی زنم. دینداری و انســان خوب بودن 
به این مسائل نیست. آدم باید قلب پاکی داشته باشد. کسانی که 
مرا از نزدیک می شناســند، می دانند که چطور زندگی می کنم.« 
مکانی می گوید از اشــتباهاتش درس گرفتــه و توبه کرده: »اگر 
من گناهی مرتکب شده باشــم، خودم باید پاسخ خدا را بدهم. او 
آن قدر بزرگ است که انســان گناهکار را با توبه می بخشد. برخی 
می خواستند سوشا مکانی را به سمت نابودشدن ببرند اما دیدید 

که برگشتم و در مالزی برای تیم ملی بازی کردم.«
زندگی شخصی من بر اساس دیدگاه مردم نیست

یکی از حاشــیه های همیشــگی سوشــا نوع پوشــش او بوده 
اســت. مکانی در این باره می گویــد: »من دیدم چنــد روز قبل 
کاپشــن کمالوند که از بهترین برندهای دنیا اســت را با طعنه و 
جوک به من وصل کردند. اشــکالی ندارد، کاش ســوژه کردن ها 
فقط در ایــن زمینه ها باشــد. نظر مردم درباره مســائل مختلف 
 متفاوت اســت و من نمی توانــم زندگی شــخصی ام را با دیدگاه

مردم بسازم.«

مکانی: نمی توانم براساس دیدگاه مردم زندگی کنم

رنجنامه سوشا

 مهمترین انتخابات ورزش ایران امروز
با رقابت 29نفر برگزار می شود

انتصاب 
بی دغدغه
 رضا صالحی امیری درحالی ریاست کمیته 
ملی المپیک را در یک طرفه ترین انتخابات 
تاریخ برعهده می گیرد که تعهد داده از 
معاونت شهرداری تهران استعفا کند


